值得永远记忆的名言50句（双语）

1.找出自身问题，但将精力和能力放在解决之道上。——Tony Robbins
 “Identify your problems but give your power and energy to solutions.” Tony Robbins
2. 不快活的日子是一种极大的浪费，有了如此认知，你会活得更长久。——Ruth E. Renkl
 “You live longer once you realize that any time spent being unhappy is wasted.” Ruth E. Renkl
3. 真正的智者知道自己一无所知。——Socrates
 “The only true wisdom is knowing that you know nothing.” Socrates
4. 弄懂了尽善尽美之道，你才能做的尽善尽美。——John Wooden
 “Things work out best for those who make the best of how things work out.” John Wooden
5. 不要让沮丧失落上身，最终你定会成功。——Abraham Lincoln
 “Let no feeling of discouragement prey upon you, and in the end you are sure to succeed.” Abraham Lincoln
6. 如果你不敢冒险，你就注定平凡。——Jim Rohn
 “ If you are not willing to risk the usual you will have to settle for the ordinary.” Jim Rohn
7. 你的坚定信念是因为愿意接受风险，而不是因为其安全性和确定性。——佚名
 “Trust because you are willing to accept the risk, not because it’s safe or certain.” Anonymous
8. 大绘蓝图前，确保你已有足够多的观察。——佚名
 “When your life flashes before your eyes, make sure you’ve got plenty to watch.” Anonymous
9.去它的，让我们开始吧。——Richard Branson
 “Screw it, Let’s do it!” Richard Branson
10. 走自己的路，让别人去说吧。——民谣
 “Be content to act, and leave the talking to others.” Baltasa
11. 创新能力区分出领导者和追随者。——Steve Jobs
 “Innovation distinguishes between a leader and a follower.” Steve Jobs
12. 在自我超越时，你越放松，你获得的能量越大。——Norman Vincent Peale
 “The more you loose yourself in something bigger than yourself, the more energy you will have.” Norman Vincent Peale
13. 如果你的船进不来，就游出去。——Jonathan Winters
 “If your ship doesn’t come in, swim out to meet it!” Jonathan Winters
14.人们常说动力难以持久，洗澡这件事也是。所以我们建议每天洗澡。
 “People often say that motivation doesn’t last. Well, neither does bathing – that’s why we recommend it daily.” Zig Ziglar
15. 勇气也惧怕死亡，无论如何，多增添自己的勇气。——John Wayne
 “Courage is being scared to death, but saddling up anyway.” John Wayne
16.我们大部分人不能生活在自己的理想生活中，因为我们生活在自己的恐惧中。——Les Brown
 “Too many of us are not living our dreams because we are living our fears.” Les Brown
17. 在我做创业者和政治家的生涯中有一点是共同的，那就是“自由“。——Silvio Berlusconi
 “The link between my experience as an entrepreneur and that of a politician is all in one word: freedom.” Silvio Berlusconi
18. 创业者建立了一个企业，而技术人员只是做一份工作。——Michael Gerber
 “The entrepreneur builds an enterprise; the technician builds a job.” Michael Gerber
19.真正的创业者是那些他们脚下没有安全网接着的人。——Henry Kravis
 “A real entrepreneur is somebody who has no safety net underneath them.” Henry Kravis
20. 大多数新工作岗位不是由大企业提供的，而是很小的企业。我们尽一切可能实现我们的创业梦想。——Ross Perot
 “Most new jobs won’t come from our biggest employers. They will come from our smallest. We’ve got to do everything we can to make entrepreneurial dreams a reality.” Ross Perot
21. 我的儿子现在是一个“创业者“。当你没了工作后人们就这么称呼你。——Ted Turner
 “My son is now an ‘entrepreneur’. That’s what you’re called when you don’t have a job.” Ted Turner
22. 展望下一个世纪，领导者将是那些给他人以力量的人。——Bill Gates
 “As we look ahead into the next century, leaders will be those who empower others.” Bill Gates
23. 只要有想法，就把它想的宏大些。——Donald Trump
 “As long as you’re going to be thinking anyway, think big.” Donald Trump
24. 如果你想出类拔萃，今天就可以开始行动。从此时此刻起，停止做那些不会让你更优秀的事。——Thomas J Watson
 “If you want to achieve excellence, you can get there today. As of this second, quit doing less-than-excellent work.” Thomas J Watson
25. 很多人会错失机遇，因为机遇会穿上长罩衫，看起来像工作。——Thomas Edison
 “Opportunity is missed by most people because it is dressed in overalls and looks like work.” Thomas Edison
26. 在努力工作之前，成功唯一会出现的地方是在字典里。——Vidal Sassoon
 “The only place where success comes before work is in the dictionary.” Vidal Sassoon
27. 资本不缺，缺的是远见。——Sam Walton
 “Capital isn’t scarce; vision is.” Sam Walton
28. 失败打败了输家，激励了赢家。——Robert T. Kiyosaki
 “Failure defeats losers, failure inspires winners.” Robert T. Kiyosaki
29. 有人梦想伟大的成就，但有人一直清清楚楚地在做。——佚名
 “Some people dream of great accomplishments, while others stay awake and do them.” Anonymous
30. 关上门，我会告诉你我成功的秘诀。那就是在别人贪婪时恐惧，在别人恐惧时贪婪。——Warren Buffet
 “I will tell you how to become rich. Close the doors. Be fearful when others are greedy. Be greedy when others are fearful.” Warren Buffet
31. 现代的创业者就像旧时冲在战场前线的英雄一样。——Paula Nelson
 “Going into business for yourself, becoming an entrepreneur, is the modern-day equivalent of pioneering on the old frontier.” Paula Nelson
32. 穷人有大电视，富人有大书房。——Jim Rohn
 “Poor people have big TV. Rich people have big library.” Jim Rohn
33. 目标就是有截止日期的梦想。——Napoleon Hill
 “A goal is a dream with a deadline.” Napoleon Hill
34. 每天起床后我会查看一遍福布斯的美国最富的人榜单，如果我没上榜，那我就去工作。——Vinnie Rege
 “Every day I get up and look through the Forbes list of the richest people in America. If I’m not there, I go to work.” Vinnie Rege
35.报最大的希望，做最坏的打算，从最终结果中积累经验。——Zig Ziglar
 “Expect the best. Prepare for the worst. Capitalize on what comes.” Zig Ziglar
36. 人们不是懒，而是他们有更重要的目标——那些不会鼓舞他们的目标。——Tony Robbins
 “People are not lazy. They simply have important goals – that is, goals that do not inspire them.” Tony Robbins
37.没有人说企业家精神就像生存能力一样，但其实它就是那样。——Anita Roddick
 “Nobody talks of entrepreneurship as survival, but that’s exactly what it is.” Anita Roddick
38.提供让这世界更美好的产品或服务，做有意义的事是最好的创业缘由。——Guy Kawasaki
 “The best reason to start an organization is to make meaning; to create a product or service to make the world a better place.” Guy Kawasaki
39. 商场上建立的交情要比朋友一起做的生意靠谱。——John D. Rockefeller
 “A friendship founded on business is a good deal better than a business founded on friendship.” John D. Rockefeller
40.我有幸找到了比我更聪明的人，他们帮助我把我的想法实现。——Russell Simmons
 “I’ve been blessed to find people who are smarter than I am, and they help me to execute the vision I have.” Russell Simmons
41. 如果你认真地生活，如果你有非常感兴趣的事，你就会知道睡觉绝不是最重要的事。——Martha Stewart
 “I find that when you have a real interest in life and a curious life, that sleep is not the most important thing.” Martha Stewart
42. 逻辑可使你从A到达B，但想象使你可到达任何地方。——Albert Einstein
 “Logic will get you from A to B. Imagination will take you everywhere.” Albert Einstein
43. 成功就像你自己，你做什么，你如何做。——Maya Angelou
 “Success is liking yourself, liking what you do, and liking how you do it.” Maya Angelou
44. 成功就是走过一个接一个的失败仍满怀激情。——Winston Churchill
 “Success is walking from failure to failure with no loss of enthusiasm.” Winston Churchill
45. 领导者的作用是培养更多的领导者，而不是培养更多的追随者。——Ralph Nader
 “The function of leadership is to produce more leaders, not more followers.” Ralph Nader
46. 没有持续的进步和增长，发展、成就、成功这些词就没有什么意义。——Benjamin Franklin
 “Without continual growth and progress, such words as improvement, achievement, and success have no meaning.” Benjamin Franklin
47. 工资高但责任心不强，这从不会有什么好结果。——Napoleon Hill
 “Big pay and little responsibility are circumstances seldom found together.” Napoleon Hill
48. 要让你的产品更方便购买，不然顾客就会从你的竞争对手那里购买。——Mark Cuban
Make your product easier to buy than your competition, or you will find your customers buying from them, not you.” Mark Cuban
49. 成功之路和失败之路几乎一样。——Colin R. Davis
 “The road to success and the road to failure are almost exactly the same.” Colin R. Davis
50. 如果没有竞争优势就不要参与竞争。——Jack Welch
 “If you don’t have a competitive advantage, don’t compete.” Jack Welch
